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Tomasz Lenz pose∏ PO zaznaczy∏, i̋  wizyt  ́w Nieszawie
uwa˝a za bardzo owocnà, mi´dzy innymi dlatego, i˝ na
to spotkanie przyjecha∏a  wi´kszoÊç parlamentarzystów.
- MówiliÊmy, co jest wa˝ne dla regionu, jakie wspólne
dzia∏ania nale˝y podejmowaç w parlamencie. Pojawi∏o
si´ kilka wa˝nych kwestii. Bez wzgl´du na to, z jakiej
partii jesteÊmy, mo˝emy coÊ robiç wspólnie. Dotyczy to
tak˝e budowy stopnia wodnego w Nieszawie. Poniewa˝
mówiliÊmy o tamie, mam nadziej´, i˝ to spotkanie, które
b´dzie kontynuowane w przysz∏oÊci, przyniesie pozytywne
efekty w postaci realizowania konkretnych inwestycji.

Jan Wyrowiƒski, pose∏ PO podkreÊli∏, i˝ zainauguro-
wanie spotkania Parlamentarnej Grupy Województwa
Kujawsko - Pomorskiego w Nieszawie jest symboliczne,
jako ˝e Nieszawa jest miastem, które sprzyja refleksjom.
Wyrazi∏ tak˝e nadziej´, i˝ nieszawskie spotkanie b´dzie
mia∏o swojà kontynuacj´ z po˝ytkiem dla regionu, je˝eli
chodzi o wsparcie tych najwa˝niejszych projektów in-
westycyjnych, w tym równie˝ tamy w Nieszawie. - Wierzy-
my, i˝, dzia∏ajàc razem, przybli˝ymy fina∏ tej wa˝nej dla
naszego regionu inwestycji, jak równie˝ innych, o których
mówiliÊmy.

Ewa Kosakowska reprezentujàca Urzàd Miasta w To-
runiu zaznaczy∏a: - Liczymy na to, i˝ nasze najwa˝niejsze
zadania  znajdà swoje miejsce w bud˝ecie centralnym.
Nas interesuje najbardziej most.

Bernard Kwiatkowski z Wydzia∏u Inwestycji Strate-
gicznych Urz´du Miasta w Toruniu wyrazi∏ zadowolenie:
- Jestem podbudowany, i˝ pos∏owie chcà w∏àczyç si´ w
popieranie inwestycji strategicznych i w ogóle jako ta-
kich inwestycji. Nie ukrywam, dzisiaj si´ toczy walka o
Êrodki, zarówno unijne, jak i bud˝etu paƒstwa, i poparcie
pos∏ów jest bardzo wa˝ne. Stopieƒ wodny w Nieszawie,
most w Toruniu, big city Bydgoszcz Toruƒ, to trzy tematy,
które  chcielibyÊmy, aby by∏y realizowane w pierwszej
kolejnoÊci.

Starosta aleksandrowski Zbigniew ˚bikowski zauwa-
˝y∏, i˝ tama to nie tylko elektrownia, ale i kolejna dro-
ga przez Wis∏´. Realizacja tego przedsi´wzi´cia pozwoli-
∏aby na pozostawienie nieszawskiego promu jako atrakcji
turystycznej. Starosta wyrazi∏ tak˝e nadziej´, i˝ grupa
parlamentarna nabierze pe∏nych form organizacyjnych
i b´dzie wspieraç wszelkie formy pozyskiwania Êrodków
dla województwa oraz ˝e w dalszym ciàgu b´dzie pra-
cowaç. Doda∏ tak˝e, i˝ wa˝ne jest równie˝ to, i˝ nie pad∏
˝aden g∏os przeciwko budowie tamy. Zauwa˝y∏, i˝ reali-
zacja stopnia wodnego i drogi na jego  koronie wià˝e
si´ z koniecznoÊcià wybudowania dojazdów, czyli z otrzy-
maniem przez powiat i miasto Êrodków finansowych na
rozwój drogownictwa. Przypomnia∏ równie˝, i˝ tama w
Nieszawie jest na drugiej pozycji we wnioskach z∏o˝onych
do Brukseli.

Andrzej Nawrocki, burmistrz Nieszawy oraz gospodarz
spotkania, podsumowujàc je, podkreÊli∏, i˝ by∏o ono
wa˝ne. Nigdy si´ jeszcze nie zdarzy∏o w historii Nieszawy,
aby jednoczeÊnie przebywa∏o tak wielu pos∏ów i to w
towarzystwie prezydentów trzech najwa˝niejszych miast
oraz marsza∏ka. - Si∏à rzeczy - jak zaznaczy∏ - podczas dys-
kusji przewija∏a si´ sprawa budowy tamy jako jednej z
najwa˝niejszych inwestycji. Ponadto - co jest bardzo is-
totne - pos∏owie us∏yszeli z ust przedstawicieli administracji
samorzàdowej wszystkich trzech szczebli, co dla samo-
rzàdów jest najwa˝niejsze, a co im przeszkadza. W∏odarz
Nieszawy ma nadziej´, i˝ b´dzie to procentowa∏o w przy-
sz∏oÊci w pracach sejmu i senatu oraz  inicjatywach pos-
∏ów naszego regionu.

W poniedzia∏ek 19 czerwca w godzinach 11-14
montowano 7 elementów z mosiàdzu na obelisku Ja-
na Paw∏a II w Ciechocinku. Wiercenia otworów i mon-
ta˝u 3 p∏yt, krzy˝a patriarchalnego, 2 napisów i listwy
zdobniczej dokona∏ zespó∏ z Poznania ze Stanis∏awem
Mystkiem - projektantem tablic. Pierwszy zamontowano
krzy˝, potem od strony koÊcio∏a p∏askorzeêb´ papie˝a,
napis „Jan Pawe∏ II 19780-2005” w cz´Êci górnej, po-
tem na dole tablic´ upami´tniajàcà papie˝a i koniec
od strony skweru tablic´ 170. lecia uzdrowiska i listw´
ozdobnà  - obie w górnej cz´Êci obelisku.

Ods∏oni´cia i poÊwi´cenia obelisku dokona 29
czerwca Jego Eminencja kardyna∏ Zenon Grocholewski,
a ca∏oÊç uroczystoÊci Mszy Êwi´tej i samego ods∏oni´cia
b´dzie transmitowa∏ na ˝ywo Program 3 telewizji Pols-
kiej z Bydgoszczy w godzinach 11.30 -13.30.
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PS. 5 czerwca br. w sali Senatu w Warszawie odby∏a
si´ konferencja zatytu∏owana „Rzeki i Morze Ba∏tyckie
szansà rozwoju Polski”. Wzi´li w niej udzia∏ przede wszys-
tkim naukowcy i szefowie firm ˝eglugi Êródlàdowej. Nie-
szaw´ reprezentowa∏ burmistrz Andrzej Nawrocki. Pod-
czas spotkania z nielicznymi parlamentarzystami poru-
szono tak˝e temat budowy stopnia wodnego w Nieszawie.
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